
خوشامدگویی فنرباغچه به سعید معروف
صفحــه اینســتاگرام باشــگاه فنرباغچــه ترکیــه، بــه ســعید معــروف 
خوشــامد گفت. سعید معروف کاپیتان ســابق تیم ملی والیبال ایران که 

با حــذف از المپیک با تیم ملی خداحافظی 
کــرد، به خاطر کرونا قیــد بازی در لیگ چین 
فســخ  بــا  و  زد  را  موتورزپکــن  بایــک  بــرای 
قــراردادش، به مذاکــرات مخفیانــه ترک ها 
بــا  نیــم فصــل  بــرای  و  داد  جــواب مثبــت 
فنرباغچه ترکیه به توافق رســید تا از والیبال 
دور نمانــد. در حالــی کــه هفتــه پیــش خبــر 
توافــق او با باشــگاه ترکیه ای ســوژه روز همه 
هیــچ  فنرباغچــه  امــا  بــود،  شــده  رســانه ها 
واکنشی نشــان نداد تا دیروز. صفحه رسمی 
انتشــار  بــا  دیــروز  فنرباغچــه  اینســتاگرامی 
عکس ســعید معروف، به او رسماً خوشامد 
گفت. سعید معروف با این حساب دوباره با 

سید محمد موسوی هم تیمی شد.

فخری: ایران در ۳۱ رشته به بازی های آسیایی می رود
کاروان ورزشــی ایران در بازی های آســیایی هانگژو 2022 با ۳۱ رشته 
شــرکت خواهــد کرد. بــا اینکه ســتاد بازی هــای کمیته ملــی المپیک در 
اولیــن جلســه حضور 26 رشــته را در بازی های آســیایی قطعــی کرد اما 
طبق گفته فخری رئیس ســازمان نظارت بر تیم های ملی و سرپرســت 
کاروان ایــران، بعــد از بررســی ها بــا اضافــه شــدن 5 رشــته اســکواش، 
بدمینتون، تنیس بانوان، ســه گانه مردان و ســوارکاری تعداد رشته های 

ایران ۳۱ تایی شد.
پیمــان فخــری سرپرســت کاروان ایــران در بازی هــا، دربــاره حضــور 
بانوان در رشته های تیمی می گوید: »بسکتبال سه نفره و کبدی دو رشته 
تیمــی بانــوان، مثــل دوره قبل، این دوره هم هســتند. با آمــار و ارقام به 
این جمع بندی رســیدیم که این دو رشــته تیمی اعزام شــوند، اما قطعاً 
حضــور بانوان بیشــتر از دوره های قبــل خواهد بود و در 22 رشــته بانوان 

حضور دارند.« 
او احتمــال اضافه شــدن رشــته دیگــری به این 
۳۱ رشــته را بعید می داند:»فکــر نمی کنم دیگر 
اتفاقــی بیفتد. بــا ارزیابی ای کــه داریم احتمال 
اضافه شــدن رشــته ها، کم است. ســتاد بررسی 
کــرد اعــزام تیــم بانــوان هندبــال و والیبــال ۷ 
میلیارد هزینــه دارد.« سرپرســت کاروان 
ایران در بازی های آسیایی بلاتکلیفی 
فدراســیون ها  از  زیــادی  تعــداد 
می دانــد:  کننــده  نگــران  را 
»بلاتکلیفی نگران کننده هســت، 
تعــداد  تکلیــف  مطمئنــم  امــا 
مثــل  فدراســیون ها  از  زیــادی 
تکوانــدو، بســکتبال و تیرانــدازی تا 

پایان سال مشخص می شود.«

لیست اعزامی کشتی آزاد به جام یاشاردوغو لورفت
لــو  یاشــاردوغو  جــام  بــه  اعزامــی  آزاد  کشــتی  ملــی  تیــم  لیســت 
از  ولــی  نکــرده  اعــلام  را  اســامی  کشــتی  فدراســیون  چنــد  رفت.هــر 
انوری)6۱کیلــو(،  ســعید  یخکشــی،  باقــر  عظیمی)5۷کیلــو(،  ســیدعلی 
یزدانــی،  امیرمحمــد  رحیم پور)65کیلــو(،  رحمــان  قیاســی،  مرتضــی 
علــی  فیروزپور)۷4کیلــو(،  محمدصــادق  فضلی)۷0کیلــو(،  علی اکبــر 
ســوادکوهی)۷9کیلو( مجتبــی اصغری، علــی منصوری)86کیلو(، احمد 
بذری)92کیلو(، محمدحســین محمدیان)9۷کیلــو( برای حضور در جام 
یاشــاردوغو نــام برده می شــود. البته خبری از اســم نماینده ســنگین وزن 
کشورمان نیســت ولی احتمالًا تا زمان اعلام لیست نهایی نفرات اعزامی 
به ترکیه، تکلیف آزادکار ۱25 کیلوی کشورمان نیز مشخص می شود. برای 
حضور در مسابقات بین المللی جام جهان پهلوان تختی به عنوان مرحله 

سوم چرخه انتخابی، نیز همه نفرات دارای مجوز باید شرکت کنند.

کرونا لیگ برتر بسکتبال آقایان را لغو کرد
مرحلــه دوم دور برگشــت گروهــی لیگ برتر بســکتبال لغــو و به زمان 
دیگــری موکــول شــد.پس از اتمــام دور رفــت مرحلــه دوم تعــدادی از 
بازیها به دلیل ابتلای بازیکنان به کرونا کنســل شــد کــه طبق اعلام کمیته 
مســابقات و داوران، برای جلوگیری از ابتلای ملی پوشان بسکتبال جهت 
حضــور در رقابت هــای پنجــره دوم انتخابــی جــام جهانــی 202۳، ادامه 
رقابت های مرحله دوم مقدماتی لیگ برتر لغو و به پس از بازی های تیم 

ملی موکول شد.

شوک در آستانه اعزام به المپیک زمستانی
تســت کرونای ســید ســتار صیــد در آســتانه اعزام بــه بازی هــای المپیک 
زمستانی مثبت شد. کاروان ایران در حالی چند روز دیگر به بازی های المپیک 
زمســتانی 2022 اعــزام می شــود کــه دیروز اعلام شــد نتیجه تســت کرونای 2 
عضو تیم اســکی مثبت شــده اســت. بدین ترتیب ســتار صید المپین اســکی 
صحرانوردی که یکی از 2 پرچمدار معرفی شــده کشــورمان است و مصطفی 
میرهاشمی مربی اسکی صحرانوردی، بازی های المپیک زمستانی را از دست 
دادنــد. قرار اســت در صــورت موافقت کمیته برگــزاری بازی ها دانیال ســاوه 
شمشــکی و محمد تقی شمشــکی جایگزین دو نماینده اعزامی کشورمان در 

این بازی ها شوند.
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فائزه زمانی/ بغض یخ نوردی ایران با دومین طلا در ســوئیس 
شکســت. محمدرضــا صفدریان صبح دیروز دومیــن طلای ایران 
را در مســابقات یخ نوردی ســوئیس به دســت آورد تا تیم ایران با 
2 طلا به امپراطوری روس ها در این رشته پایان دهد. گفتنی است 
صفدریــان برای اولین بــار در تاریخ کمباین این مــدال را بر گردن 
یخ نوردی ایران انداخت. او که معتقد است تیم ایران با 2 طلا در 
این مسابقات به امپراطوری روس ها پایان داده است، به خبرنگار 
»ایران« گفت: »ما با 2 طلا در ســوئیس غوغــا به پا کردیم. اینجور 
بگویم که ما فقط نماینده ایران نبودیم و در واقع نماینده کل دنیا 
بــرای درآوردن مــدال از چنــگ روس ها بودیم. یخ نوردان روســی 
همیشــه در ماده ســرعت و کمباین حرف اول را می زدند و محال 
بــود کســی بتواند روی دستشــان بلند شــود ولی با طلای محســن 
و پنجمــی مــن در ســرعت و طلای مــن در کمباین، توانســتیم به 
امپراطوریشان خاتمه دهیم.تمام تیم ها از تابوشکنی ما خوشحال 

بودند و حتی عملکرد ما باعث انتقاداتی به روس ها شد.«
صفدریــان بــرای اولین بــار در تاریخ مــاده کمبایــن مدال طلا 
مسابقات جهانی را به گردن آویخت: »۳ روز با بهترین یخ نوردان 
دنیا جنگیدم و با جهشــی روبه جلو توانســتم طلا بگیرم تا دســت 
پــر بــه ایــران برگردم.مــن در ماده های ســرعت، ســختی مســیر و 
کمباین که همان مجموع امتیازت است، در این مسابقات شرکت 
کرده بودم. در مســابقات سرعت محسن بهشتی راد اولین طلای 

ســرعت را گرفت و من هم پنجم شدم. در ماده سختی مسیر هم 
به خوبی پیش رفتم و خدا را شکر با مجموع امتیازاتم در کمباین 
قهرمان شــدم. این مدال، اولین طلای تاریــخ کمباین ایران بود و 
قبل از این در سال 20۱9 توانسته بودم در همین ماده برنز بگیرم.«
می گویــد:  دغدغه هایــش  از  جهــان  یخ نــوردی  قهرمــان 
»حمایت های فدراسیون از ما در حد اعزام به مسابقات قهرمانی 
جهان و قهرمانی آســیا بوده اســت وگرنه که باقی مســابقات را با 
حمایــت اسپانســر یا هزینــه از جیــب شــرکت می کنیم.حمایت 
اصولی ورزشــی از ما صورت نگرفته اســت که با توجه به شــرایط 
اقتصادی فعلی کشور، نمی شود توقع زیادی داشت.ما هرسال تا 
دم مسابقات، اعزام مان مشخص نیست در صورتی که رقبای مان 
بــا آرامــش تمرین کــرده و به مســابقات اعزام می شــوند. زارعی 
رئیس فدراســیون همیشــه در حد توان از ما حمایت کرده است، 
ما هم شــرایط فدراســیون را درک می کنیم و انتظار اصلی مان از 
وزرات ورزش و کمیته ملی المپیک است. هنوز پاداش مسابقات 
سال 98-9۷ به من داده نشده است. در حال حاضر تمام انگیزه 
ما پاداش همین طلاهایمان است. در این پاداش ها سودی برای 
مــا نیســت و ای کاش پاداش ها را بدهند تــا حداقل ضرر نکنیم.

من و محسن بهشتی راد یک تیم دو نفره بدون سرپرست، مربی 
و پزشــک بودیــم. ما در ایــن مســابقات به خوبی بــرادری خود را 
ثابت کردیم و از این جا به بعدش با مسئولان است.«او امکانات 

و تجهیــزات تمرینــی داخل ایران را مناســب نمی دانــد: »کار ما 
مثــل جنگیدن با دســت های خالی مقابل دشــمنی اســت که تا 
دندان مســلح اســت. ما در ایران امکانات و تجهیزات مناســب 
و دیواره یخی اســتاندارد نداریم. بعضی هــا فکر می کنند امکان 
تمریــن روی آبشــارهای یخــی تمرین هســت ولی این آبشــارها 

مناســب یخ نوردان حرفه ای نیست و ما باید روی 
دیواره هــای اختصاصی تمریــن کنیم. هزینه 

امکاناتــی که ما نیاز داریــم خیلی پایین تر 
از هزینه هایی است که در کشور می شود. 

امیدوارم مسئولان با نگاهی ویژه به این 
رشته، مســیر را برای ما هموار تر کنند.

از هــم تیمی ام محســن بهشــتی راد 
کــه همه جــوره در ایــن مســابقات 

مرا حمایت کرد، تشکر می کنم. 
جــای خیلــی از هم تیمی هایم 
در ایــن مســابقات خالــی بود. 

ورزشــکاران  مــادر  و  پــدر 
حرفه ای حامیان اصلی آنها 
از همین جــا  هســتند و مــن 

را  مــادرم  و  پــدر  دســتان 
می بوسم.«

بدون هیچ سلاحی مقابل رقبای مسلح می جنگیم 

صفدریان: با 2 طلا به امپراطوری روس ها پایان دادیم
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ایران و عربستان در بازی رده بندی هندبال آسیا به هم رسیدند

جدال حیثیتی برای سکوی سوم

گروه ورزشــی / تیــم ملی هندبــال بعد از باخــت مقابل 
قطــر در نیمــه نهایی قهرمانــی آســیا، دوباره به عربســتان 
رســید؛ آن هــم در بــازی حیثیتــی رده بنــدی و بــرای مــدال 
برنزآســیا. تیمی که دور مقدماتی هم با آن بازی کرد و 24- 
20 شکســتش داد. عربســتان میزبــان کــه با باخــت 29- 20 
مقابــل بحرین در نیمه نهایی، از فینــال جا ماند تا برای بار 
دوم مقابل چشــمان تماشــاگرانش و در خانه برای ســکوی 
سوم رو در روی ایران بایستد.امروز دو تیم ایران و عربستان، 
روز ســختی دارند، یک بازی ســخت و نفسگیر. دو تیمی که 
نمی خواهند ســکوی سوم آسیا را از دست بدهند. عربستان 
کــه باخــت دور مقدماتــی از ایران را هــم دارد و از طرفی در 
خانــه اش بازی می کند، انگیزه بیشــتری برای پیروزی دارد، 
از طرفــی بازیکنــان ایــران هم که بــه قول خودشــان بعد از 
تمرین زیر نظر فرناندز به دمام عربستان رفته بودند تا اول 

برای سهمیه جهانی بجنگند و بعد سکوی آسیا. آنها خیلی 
بــه ایــن قضیه ایمــان داشــتند و هم قســم شــدند. حتی به 
فینال هم فکر می کردنــد اما باخت مقابل قطر چندملیتی 
همه آرزوهایشان  را به باد داد تا امروز برای سکوی سوم به 
میــدان بروند. هــر چند کار راحتی ندارند. چــرا که حالا کادر 
فنی عربستان اطلاعات دقیق تری با آنالیز از بازیکنان ایران 
دارد و به طور حتم عربســتان در بازی مرگ و زندگی امروز 
برای ســکوی ســوم متفاوت از بــازی قبلی حاضر می شــود. 
محمدرضا رجبی کاپیتان تیم ملی هندبال هم این مطلب 
را تأییــد می کند:»شــک نکنیــد کار تیــم ملی خیلی ســخت 
اســت. هر چند عربســتان دور مقدماتی به ایران باخت، اما 
شــاید آن باخــت حتی به نفعش هم شــد، چرا کــه مرحله 
دوم هــم گــروه راحت تری داشــت، ولی شــک نکنیــد برای 
بازی امروز به آب و آتش می زند تا برنده باشــد. به هر حال 
عربســتان در خــاک خودش بــازی می کند، امتیــاز میزبانی 
دارد و می خواهد نتیجه بازی حیثیتی به نامش زده شود.«

فرنانــدز که قبــلًا حرف از جنگیــدن تیمش بــرای فینال 
مــی زد، امــا بــه طور حتــم آنهــا را دیــروز در تمریــن توپی و 
جلســه آنالیز برای بــازی امروز آماده کرده اســت. ایرانی ها 
کــه بازی قبلی نیمــه اول را خوب شــروع نکردنــد، در بازی 
رده بنــدی باید شــروع خوبی داشــته باشــند تا هــم بر بازی 
مســلط شوند و هم اشتباهات بازی های قبل را تکرار نکنند، 
بویــژه اشــتباهات دفــاع. رجبــی معتقــد اســت، تیــم ایران 
بایــد امــروز خــوب دفــاع کند:»اگــر امــروز مدافعــان خوب 
تــوپ بگیرند، دروازه بان ها می تواننــد توپ را به خط حمله 
برسانند و همین مســأله برگ برنده ایران مقابل عربستان 
می شــود.«او معتقــد اســت امــروز عربســتان راحت تــر کار 
می کند:»شــانس بــرد هــر دو تیــم 50-50 اســت اما شــک 

نکنید عربستان میزبان راحت تر از ایران کار می کند.«

رهبری: قرارداد شمشیربازان به خرید موتورسیکلت هم نمی رسد
رهبــری  محمــد  رنجبــر/  مهــری 
شمشــیرباز اسلحه سابر، جام جهانی 
گرجســتان را شــروع خوبــی می داند. 
بازی هــای  اصلــی  هــدف  کــه  چــرا 
»در  می گویــد:  او  اســت.  آســیایی 
واقــع ما بــا پنجمــی نشــان دادیم که 
اتفاقــات خیلــی خوبی برای اســلحه 
ســابر رقم می خورد. هــدف اصلی ما 
بازی هــای آســیایی 2022 و قهرمانی 
جهان است. اول می رویم مدال نقره 
بازی های آســیایی را در هانگژو تکرار 
کنیم و بعد هم برای مدال طلا دوئل 
می کنیم. البته مــن می خواهم مدال 
انفرادی را برای کاروان ایران بگیرم.«
بــه نظــر شمشــیرباز ملــی پــوش 
ســابر، پنجمــی نتیجــه خوبــی بــرای 
شــروع فصــل اســت: »همــه بچه هــا 
بــا انگیــزه بودنــد تــا نتیجــه بگیریم، 
پنجمی در شــروع فصل هــم نتیجه 

خوبی اســت. نســبتاً راضــی کننده 
بــود. بعــداز آن همــه تلاشــمان 

برای گرفتن نتیجه بهتر است.«
را  تیمــی  مــدال  رهبــری 

حق ایــران می دانــد: »جام 
مســابقه  اولین  جهانــی 

فصــل جدیــد بــود و 
در مســابقه تیمی 
و  فینــال  مــا  حــق 

مدال بود. اما نشــد 

وهمــان طــور کــه دیدیــد تیــم آلمان 
بــرای گفتــن  مــا حرفــی  کــه جلــوی 
نداشــت، به فینال رفت و مدال نقره 

را گرفت.«
ملی پوش سابر معتقد است همه 
شمشیربازی ایران را با پیمان فخری 
می شناســند: »البته نبود آقای فخری 
خیلی روی تیم تأثیر گذار است، همه 
تیــم ایــران را بــا ســرمربیگری پیمان 
فخری می شناســند، بعــد از المپیک 
کســی فکر نمی کــرد او کنار ما نباشــد 
و حتی برای تیم ها و مربیان کشــورها 
جای ســؤال بود. ما سال های 
زیادی با او کار کردیم 
و او در مخمصه ها 

ناجی تیم بود.«
ی  هبــر ر
یت  شــکا

شمشــیربازان از قراردادهــای پاییــن 
در لیــگ را قصه همیشــگی می داند: 
لیــگ  در  قراردادهــا  پاییــن  »مبلــغ 
شمشــیربازی، قصه تکراری است که 
بچه هــا از ایــن قضیه شــاکی هســتند. 
مبلغ پایینی که برای یک ســال خیلی 
ناچیــز اســت. حتــی بالاتریــن مبلــغ 
قرارداد که برای علی پاکدامن اســت 
بــه انــدازه خریــد موتورســیکلت هم 
نمی رسد، تازه ۱۷ درصد هم مالیات 

از آن کسر می شود.«
مربیگــری  دوره  در  ازحضــور  او 
اســت:  راضــی  خیلــی  بین المللــی 
»دوره مربیگــری، دوره خیلــی خوبی 
بود. مدرسش از بهترین مربیان چند 
دنیاســت.  اخیــر شمشــیربازی  دهــه 
اســطوره های  از  یکــی  بوزنیاکــف 
شمشــیربازی شــاگرد او بــوده و حــالا 
المپیــک  ملــی  کمیتــه  رئیــس  هــم 
روســیه اســت، بجــز او هــم چندیــن 
قهرمان جهان شــاگرد او بودند. هنوز 
هــم شمشــیربازان تیــم ملی روســیه 
شــاگردان او هســتند. این دوره، دوره 
خیلــی خوبی بود و من نــکات زیادی 
یــاد گرفتــم که نمی دانســتم و شــک 
ندارم این نکات حتی در بازی ام هم 
تأثیر خوبی می گذارد چه برســد 

برای مربیگری.«

پریســا غفــاری/ محمدرضــا  گرایی ســفیر پیشــگیری از اعتیاد در 
اســتان فارس شــد. با حکم محمدهادی ایمانیه اســتاندار و رئیس 
شورای هماهنگی مبارزه با اعتیاد اســتان فارس، محمدرضا گرایی 
قهرمان کشــتی فرنگی المپیک توکیــو و رقابت هــای جهانی 2021 

نروژ سفیر پیشگیری از اعتیاد شد.
قهرمان المپیــک در خصوص نحوه انتخابش بــرای این مهم، 
به خبرنگار »ایران« گفت: »به عنوان یک ورزشــکار و قهرمان ملی 
در نشســتی که با استاندار داشتیم از من خواسته شد به عنوان سفیر 
در اختیار جوانان این مرز و بوم باشــم تا بتوانم در این راه کمکی به 

آنها کرده باشم.«
او از برنامه هایــی کــه در ایــن راه دارد هم صحبت کرد: »ســعی 
می کنم بــا حمایت خیرین مجموعه های ورزشــی افتتــاح کنیم تا 
زمینه حضور نوجوانــان و جوانان فراهم شــود.چرا که ورزش تنها 
راه حل و مفیدترین عامل برای دوری از اعتیاد است. آنها با حضور 

در باشگاه ها می توانند اوقات فراغت سالمی داشته باشند.«

محمدرضا  گرایی در ادامه به مسابقات انتخابی تیم ملی کشتی 
فرنگی که در تهران برگزار شــد، اشــاره کرد و گفــت: »در این رویداد 
کشــتی گیران جوان و رده امید شناســایی شــدند که اســتعدادهای 
خوبی داشــتند و توســط کادر فنی به جام تختی راه پیدا کردند تا در 
کنار مدعیان تشــکیل دهنده تیم های اعزامی به مسابقات قهرمانی 
آسیا و بازی های آسیایی باشــند. به هر حال پوشیدن دوباره دوبنده 

تیم ملی برای هر قهرمان و هر استعداد جدیدی افتخار است.«
دارنده مدال طلای المپیک توکیو امیدوار است که در بازی های 
آســیایی هانگژو، مدال طلای دیگری بــه ویترین افتخاراتش اضافه 
کنــد: »من تمام تلاشــم را می کنم تــا بهترین کشــتی هایم را در این 
رویــداد بزرگ ارائه دهم و با دســت پر تشــک کشــتی را تــرک کنم. 
البته قطعاً کار بســیار ســختی در پیش خواهم داشــت چرا که همه 
کشــورهای قــاره کهــن بهترین نفــرات خود را بــه مســابقات اعزام 
می کنند. ان شــاءالله ســهم من طلا باشــد تا بتوانم یکبــار دیگر دل 

مردم را شاد کنم.«

قهرمان المپیک و جهان، سفیر پیشگیری از اعتیاد در استان فارس شد

گرایی: ورزش مفیدترین عامل برای دوری از اعتیاد است

17 اسفندماه آیین نامه انتخابات در مجمع مصوب می شود

مجمع انتخاباتی کمیته ملی المپیک، عادی شد
گروه ورزشــی /ســرانجام بعد از کش و قوس زیاد 
۱۷ اســفندماه بــه جــای انتخابات، مجمــع عمومی 

سالیانه کمیته ملی المپیک برگزار می شود.
ماجــرا از اینجــا شــروع شــد کــه قرار بــود مجمع 
انتخاباتــی کمیتــه ملــی المپیــک دی مــاه برگــزار 
شــود امــا وقتــی ۱۱ فدراســیون بــدون رئیــس اداره 
در  را  مجمــع  برگــزاری  ورزش  وزارت  می شــدند، 
دســتور کار قرار داد تا زودتر تکلیف رؤســای 4 ســال 
آینده فدراســیون ها مشــخص شــود تا ۱۷ اسفندماه 
درمجمع کمیته ملی المپیک حاضر شوند. اما  کم 
کم با نزدیکی به مجمع انتخابات، اتفاقات دیگری 
افتــاد و مهم تریــن اتفاق هــم مورد تبصــره 2 ماده 
6 اساســنامه بــود که هیأت اجرایی دیروز در جلســه 
فوق العــاده بــه تدویــن آیین نامــه نحــوه برگــزاری 
انتخابات پرداخــت که نتیجه اش تعویق انتخابات 

بود.در حالی کــه هیأت اجرایی می توانســت همان 
آیین نامــه ســال 92 را کــه مصوبــه دارد بــا انجــام 
اصلاحاتی، اســتفاده کنــد اما هیــأت اجرایی عنوان 
چــون  و  کنــد  عمــل  اساســنامه  طبــق  بایــد  کــرده 
اساســنامه تغییــرات داشــته اســت پــس آیین نامه 
هــم بایــد جدید شــود و ســپس بــه تصویــب کمیته 
بین المللــی المپیک و مجمع برســد. در این مدت 
هــم انتقادات زیــادی به هیأت اجرایی وارد شــد که 
چرا رســیدگی به آیین نامه را زودتر از این در دستور 

کار خود قرار نداد.
ملــی  کمیتــه  ســعیدی،دبیرکل  کیــکاووس  امــا 
المپیک درباره جلســه فــوق العاده امــروز و تعویق 
کمــی  »قضیــه اش  می گویــد:  انتخابــات  مجمــع 
مفصل اســت. ما دیروز جلســه فوق العاده داشتیم 
کــه موضــوع  آن بررســی دســتورالعمل انتخابــات 

کمیتــه بود که پیشــرفت خوبی هم داشــت، اما باید 
جلســه های فوق العاده دیگری هم داشــته باشــیم. 
بنابرایــن ۱۷ اســفندماه  به جای مجمــع انتخاباتی، 
مجمع عادی برگزار می شــود تا آیین نامه انتخابات 
مصوب شود و آن را برای تأیید به  IOC بفرستیم.« 
او درباره اینکه چرا زودتر این مســأله بررســی نشــده 
می گویــد: »کارشناســان و اعضــای هیــأت اجرایــی  
بعداز  بررســی به این نتیجه رســیدند کــه آیین نامه 
ســال 96 بنــای انتخابات بود که همــه درباره تطابق 
آن بــا اساســنامه جدید به جمع بندی رســیدند.« به 
گفته دبیــرکل کمیته ملی المپیک هنوز زمان جدید 
انتخابــات مشــخص نیســت: »مــا حــالا نمی توانیم 
زمان را مشــخص کنیــم و بعد از تصویــب مجمع و 
IOC در اولیــن فرصــت مجمع انتخاباتــی را برگزار 

می کنیم.«


